



Date: 16th January, 2024.

**Subject: Annual Sports Day 2023-24.
Grade Pre-KG to Grade 4.**

Dear Parents,

Crown Private School is delighted to announce the dates for the **Annual Sports Day 2023-24** from **08:00 am-12:30 pm** for **Pre-KG to Grade 4** as follows:

Grade	Day and Date	Venue	Event
Pre,KG & KG2	Wednesday, 17 th January, 2024	Crown Private School Campus	Sports day
Grade 1 to 4	Thursday, 18 th January, 2024	Crown Private School Campus	Sports day

The event will consist of an opening ceremony followed by a series of sporting activities, gaming Stations and culminate with the certificates distribution for participants.

We will follow the regular school timings on these days. Students need to come neatly dressed in their **school PE uniform pant** and a **t-shirt which is of the same colour as the house colour they have been nominated to represent.** (It has been shared on **Class Dojo and iCampus** by the class teacher of each class).

Please Note:

- Kindly pack a healthy lunch with at least 2 liters of water as well as a cap, sunscreen and face towel.
- If you have any further questions, please do not hesitate to get in touch with your ward's **Sports teacher** on **Class Dojo or iCampus.**

We hope to make this sports day a fun filled and memorable day for our students and as always, we look forward to your continuous support and cooperation.

Best Regards,

Dr. Kishor Pillai

Dr. Kishor Pillai
Director / Principal

الموضوع: اليوم الرياضي السنوي للعام 2023-24 من مرحلة ما قبل الروضة وحتى الصف الرابع.

أولياء الأمور الأعزاء :

يسر مدرسة كراون الخاصة أن تعلن عن تنظيم اليوم الرياضي السنوي للعام 2023-24 لمرحلة ما قبل الروضة وحتى الصف الرابع من الساعة 08:00 صباحاً وحتى الساعة 12:30 ظهراً على النحو التالي علماً بأن التوقيت المدرسي للطلبة كالمعتاد في هذا اليوم:

النشاط	المكان	اليوم و التاريخ	الصفوف
اليوم الرياضي	المبنى المدرسي	الأربعاء 17 يناير 2024	ما قبل الروضة وحتى الروضة الثاني
اليوم الرياضي	المبنى المدرسي	الخميس 18 يناير 2024	الصفوف من الأول وحتى الرابع

يتضمن اليوم حفل افتتاح للفعاليات و محطات رياضية متنوعة وسيتوج اليوم بتوزيع الشهادات على جميع الطلبة المشاركين، يجب على الطلبة ارتداء " تي شيرت " حسب ألوان الفرق الرياضية الخاصة بهم مع البنطال الرياضي للذي المدرسي، علماً أنه تم توزيع ألوان الفرق الرياضية و إبلاغ الصفوف بألوان الفرق الخاصة بهم من خلال تطبيق المدرسة وتطبيق الكلاس دوجو من قبل معلم الصف .
ملاحظة :

- يرجى إحضار وجبة غذاء صحية مع ما لا يقل عن لترين من الماء وقبعة للحماية من الشمس ومنديل / منشفة للوجه.
- للمزيد من المعلومات والاستفسارات يمكنكم التواصل مع معلم التربية الرياضية لكل مرحلة على تطبيق الكلاس دوجو وتطبيق المدرسة.

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا .